

Franckesche Stiftungen zu Halle

Dissertatio Inauguralis De Veterum Et Recentiorum Obtrectationibus, Veritatem Religionis Christianae Non Labefactantibus, Immo Confirmantibus

Scharp, Jan

Duisburgi, [1799?]

VD18 13003569

Caput I. De obtrectationibus Gentilium in genere.

Nutzungsbedingungen

Die Digitalisate des Francke-Portals sind urheberrechtlich geschützt. Sie dürfen für wissenschaftliche und private Zwecke heruntergeladen und ausgedruckt werden. Vorhandene Herkunftsbezeichnungen dürfen dabei nicht entfernt werden.

Eine kommerzielle oder institutionelle Nutzung oder Veröffentlichung dieser Inhalte ist ohne vorheriges schriftliches Einverständnis des Studienzentrums August Hermann Francke der Franckeschen Stiftungen nicht gestattet, das ggf. auf weitere Institutionen als Rechteinhaber verweist. Für die Veröffentlichung der Digitalisate können gemäß der Gebührenordnung der Franckeschen Stiftungen Entgelte erhoben werden.

Zur Erteilung einer Veröffentlichungsgenehmigung wenden Sie sich bitte an die Leiterin des Studienzentrums, Frau Dr. Britta Klosterberg, Franckeplatz 1, Haus 22-24, 06110 Halle (studienzentrum@francke-halle.de)

Terms of use

All digital documents of the Francke-Portal are protected by copyright. They may be downloaded and printed only for non-commercial educational, research and private purposes. Attached provenance marks may not be removed.

Commercial or institutional use or publication of these digital documents in printed or digital form is not allowed without obtaining prior written permission by the Study Center August Hermann Francke of the Francke Foundations which can refer to other institutions as right holders. If digital documents are published, the Study Center is entitled to charge a fee in accordance with the scale of charges of the Francke Foundations.

For reproduction requests and permissions, please contact the head of the Study Center, Frau Dr. Britta Klosterberg, Franckeplatz 1, Haus 22-24, 06110 Halle (studienzentrum@francke-halle.de)

urn:nbn:de:gbv:ha33-1-217870



SECTIO SECUNDA

De

*obtrectationibus Philosophorum Ethnicorum,
veritatem religionis Christianae
confirmantibus.*

C A P U T I.

De obtrectationibus Gentilium in genere.

- § 1. **Q**uare longiores sumus in Iudaeorum obtrectationibus examinandis. Rel. Christ. est *historia*. Investiganda apud *Iudaeos*. Addendi tamen et *Philosophi Gentiles*.
- § 2. Quenam sit inter hos et illos differentia. Convenientia est in *odio* rel. Christ. Quod probatur exemplo Stoicorum et Epicureorum Aët. XVII. CRESCENTIS. Locus ap. EUSEB. emendatur. GRABIUS laudatur. Aliorum odium. Locus SYMMACHI.
- § 3. Tanti causa odii apud Iudaeos. Apud Gentiles fuerunt mores depravati. Romanorum. Graecorum. Sancta Christianorum religio. CRESCENS notatur. Locus TATIANI. Epicurei. CELSUS. LUCIANUS. PORPHYRII rabies. cur *Βατανεώτης* dictus. Causa odii.
- § 4. HIEROCLIS crudelitas. LIBANII et IULIANI superstitio. Aliorum politia, vulgo dicta. *Φιλαντία*. Cur PAULO obstiterint Epicurei et Stoici soli? de Platonicis. SEILER laudatur. Conclusio huius capitis.

CA.